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Ιγν. Καϊτεζίδης - Κ. Βλάσης: «Ανοιχτή γραμμή» 
για θέματα της εκπαίδευσης
Συνάντηση του δημάρχου Πυλαίας Χορτιάτη με τον Υφυπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού

Τον Υφυπουργό Παιδείας, Θρησκευ
μάτων και Αθλητισμού Κώστα Βλάση 
υποδέχθηκε στο γραφείο του ο Δήμαρ
χος Πυλαίας - Χορτιάτη Ιγνάτιος Κάί- 
τεζίδης.

Οι δύο άνδρες συζήτησαν για θέμα
τα Παιδείας και Αθλητισμού που εμπί
πτουν στα ενδιαφέροντα της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης. Μεταξύ αυτών, για 
τους τρόπους αναβάθμισης των υποδο
μών ειδικής εκπαίδευσης, για θέματα 
λειτουργίας των σχολείων, αλλά και 
για τα προβλήματα που ανέκυψαν με
τά την κατάργηση των σχολικών επι
τροπών. Επίσης, ο υφυπουργός και ο

δήμαρχος συζήτησαν θέματα που απα
σχολούν το Σχολείο Δεύτερης Ευκαι
ρίας και το Μουσικό Σχολείο Πυλαίας, 
αλλά και για την μεγάλη διοικητική 
μεταρρύθμιση στην αυτοδιοίκηση που 
βρίσκεται σε εξέλιξη.

«Θέλω να ευχαριστήσω τον υφυ
πουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και 
Αθλητισμού Κώστα Βλάση για το εν
διαφέρον του για τα θέματα του δήμου 
μας. Εκ των πραγμάτων, οι δήμοι χρει
αζόμαστε την υποστήριξη της πολιτεί
ας σε πολλά θέματα. Από την άλλη, οι 
δήμοι μπορούν να υποστηρίξουν κεν
τρικές πολιτικές, το έχουμε αποδείξει

πολλές φορές. Συμφωνήσαμε ότι αυτή 
η σχέση πρέπει να δυναμώσει και η 
Αυτοδιοίκηση να ενισχυθεί και να 
αναβαθμιστεί. Θα είναι προς όφελος 
της κοινωνίας» δήλωσε ο δήμαρχος 
Ιγνάτιος Καϊτεζίδης που τόνισε ακόμη 
το ειλικρινές ενδιαφέρον του Υφυ
πουργού για τα θέματα αρμοδιότητάς 
του.

Από την πλευρά του, ο υφυπουργός 
Κώστας Βλάσης ευχαρίστησε το δή
μαρχο για την υποδοχή και υποσχέθη- 
κε ότι θα παραμείνουν σε “ανοιχτή 
γραμμή” επικοινωνίας για όλα τα ζη
τήματα που προκύπτουν.
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